
Schriftelijke vragen GroenLinks Haarlemmermeer en PvdA Haarlemmermeer
Jeugdhulp en Wmo financiën

Op 15 april lazen wij dat de extra bezuiniging van 511 miljoen op de Jeugdhulp, door het
demissionaire kabinet één jaar is uitgesteld.1 Het demissionaire kabinet heeft de
voorjaarsnota dit jaar een stuk eerder gepresenteerd dan gebruikelijk, vanwege de formatie.
Hierdoor is het mogelijk om de vastgestelde wijzigingen op onder andere Jeugdhulp en extra
indexatie Wmo, te verwerken in de voorjaarsrapportage van de gemeente.
Uit de informatieve bijeenkomst op 4 april werd eerder duidelijk dat de 511 miljoen euro
bezuiniging op jeugdhulp in Haarlemmermeer zich doorvertaalde naar 3,3 miljoen euro per
jaar. Hierover hebben wij de volgende vragen:

1. Is het college het met ons eens dat de wijzigingen op Wmo en Jeugdhulp vanuit de
vervroegde voorjaarsnota nog verwerkt kunnen worden in de (relatief late)
voorjaarsrapportage van de gemeente Haarlemmermer, die nu ter bespreking staat
op 4 juli a.s.? Indien niet, waarom niet?

2. Welke wijzigingen vanuit deze vervroegde voorjaarsnota vanuit het Rijk kunnen nog
meer verwerkt worden? En wat is daarbij het financiële effect voor Haarlemmermeer?

3. Is het college het met ons eens dat, gezien de onduidelijke situatie of de 511 miljoen
bezuiniging in 2026 (en verder) überhaupt wel doorgang zal vinden, én het Rijk al
heeft aangegeven dat de bezuiniging alleen haalbaar is als zij zelf met
besparingsmaatregelen komen en anders de bezuiniging intrekken (de middelen
beschikbaar stelt), het een eerlijker meerjarenbeeld geeft in de gemeentelijke
begroting om de bezuiniging voorlopig niet op te nemen (cq. hogere baten)? Het zou
dan uiteraard wel in de risicoparagraaf benoemd worden. Indien niet, waarom niet?

4. Indien het college het bij vraag 3 niet met ons eens is, dan ontvangen wij graag een
extra toelichting hoe zij denken dat het opnemen van een eventuele onduidelijke
bezuiniging in lijn ligt met de motie “geen Haagse knaken, geen Haagse taken”, die
op 23 juni 2023 is vastgesteld door de gemeenteraad.

Alvast hartelijk dank voor de informatie.
Met vriendelijke groet,

Kim van Goethem GroenLinks Haarlemmermeer
Kim Denie PvdA Haarlemmermeer
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https://www.nu.nl/politiek/6309148/jeugdzorg-ontloopt-extra-bezuiniging-in-2025-maar-toekomst-is-no
g-ongewis.html




